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Protokoll nr: 01 – 2024 

 

Art: Ordinarie Styrelsemöte i Västkustens Båtförbund 

Datum: 10:e januari 2024 
Plats: Sjöräddningshuset, Långedrag 

 

Närvarande Frånvarande 

Jonas Turitz, ordförande  

Conny Olsson  

Leif-Göran Lundstedt  

Birgitta Jacobsson  

Bosse Wernlundh  

Lasse Carlsson  

Stellan Dahlberg    

Folke Skredsvik  

Henry Wadheden  

Krister Stom  

 

§ 1 Mötets öppnande 

                 Ordförande önskade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Fastställande av dagordningen. 

Utsänt förslag till dagordning godkändes. 

 
§ 3 Val av justerare 

Bosse Wernlundh valdes att justera protokollet. 

 

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

                Inga anmärkningar, protokollet lagt till handlingarna. 

- Jonas informerar om att vår medlemsapp skall vara klar vecka 8 

             

§ 5 Ekonomi 

             Leif-Göran presenterar den ekonomiska situationen. 

Våra ekonomiska händelser under december är ju lite av ett uppsamlingsheat för 

att få med alla kostnader som tillhör verksamhetsåret och är därav mer omfattande 

men helt inom budget och förväntan. 

 

Totala intäkter under december är : 19.953 kr  

- Återbetalning från SBU av resekostnad för UR = 2.828 kr 

- Ränteintäkt från Marginalen Bank = 17.125 kr 



 

Upplupna kostnader under december är: 75.925 kr 

- Reseräkningar = 16.510 kr  

- Styrelsemöte med julbord = 15.460 kr 

- Julblommor, 15 st x 599 kr = 8.985 kr 

- Pigment, PHP-uppdatering = 1.250 kr 

- SXK lokalhyra för BAS-utbildning = 750 kr   

- Bidde, uppdatering/utveckling VBF-app  = 31.250 kr 

- Företagskonto Marginalen juli - dec 6 x 70 kr = 420 kr  

- Skatteverket = 1.300 kr 

 

Vårt resultat per 2023-12-31 är: - 138.246 kr ( - 158.199 kr, 

Verksamhetsresultat exkl intäktsränta)  

 

Kassa och Bank 2023-12-31 är totalt: 496.401 kr 

- Swedbank =  2.589 kr 

- Marginalen = 493.812 kr 

 

Förväntade intäkter för kommande period: 0 

 

Förväntade kostnader för kommande period: 

- Facio redovisningskostnader, = 750 kr 

- Kanske några reseräkningar = 3.000 kr 

- Bidde, serviceavgift Q1-24 = 3.188 kr 

- Årshyra Sjöräddningen = 12.000 kr 

 

Övrigt: 

- Genomgång av peliminärt resultat 2023. 

- Genomgång av budget 2024. 

- Styrelsen var enig om att anta budgetförslaget. 

- Tommy har meddelat att Valberedningen är i full gång. 

 

§ 6 Medlemsvård & medlemsrekrytering 

- Conny redovisade dokumenten som vi skall jobba med 

- Beslut att till nästa möte skall ha klart en kontaktlista till ’sina’ klubbar, så gott det 

går 

- Genomgång av medlemmar samt fördelning av fadderklubbar. 

 

§ 7  SBU Organisations Översyn 

- Jonas informerade om senaste arbetet för organisationsgruppen.  Nästa möte är i 

vecka 3 och sen skall organisationsgruppen träffa samtliga förbund. 

 

§ 8 Årsmöte 2024 Båtmässan (4 februari) 

- Genomgång av Verksamhetsberättelse 2023 och Verksamhetsplan 2024 

- Jonas gör färdigt samtliga dokument och skickar ut för korrläsning, snabbt svar 

önskas då handlingarna skall skickas ut snarast möjligt. 

- Christer Eriksson bjuds in att delta i på mötet. 

- Jonas kontaktar Jakob R om hur vi löser entrébiljetter till mässan för våra 

deltagare. 

 

 



§ 9 Båtriksdagen 2024 (6-7 april, Örebro) 

- Deltagare från VBF är: Jonas, Lasse, Bosse, Stellan, Krister, Conny eventuellt  

Birgitta och LG. 

- Var och en gör sin egen anmälan. 

- Vi samordnar biltransport till och från Örebro. 

 

§ 10 Motioner Båtriksdagen 2024 (15 januari) 

- Senaste versionen av Myggenäs motion distribueras till samtliga för godkännande. 

- Jonas lämnar därefter in den till kansliet. 

 

§ 11 Nominering Unionsstyrelsen (20 januari) 

 Vi nominerar följande personer till Unionsstyrelsen samt andra förtroende uppdrag: 

   Lars Carlsson till skattmästare 

   Ulf Grape som ledamot 

   Hans Öhlund som ledamot 

   Inger Högström-Westerling som ledamot  

   Jonas Turitz som ledamot 

   Stellan Dahlberg som ledamot 

    Revisor Karl-Axel Tervell Värmland Dals Båtförbund 

   Revisorssuppleant Fredrik Nyberg SMBF  

   Förtjänsteteckennämnden, Omval av samtliga 

Valnämnd, Omval av samtliga 

                   

§ 12 Miljöinformation 

Stellan informerade om mötet i Tanumstrand den 18:e januari med Vattenrådet för 

Bohuskusten.   Detta är en bra möjlighet att knytta kontakt med myndighetspersoner 

och övriga inom båtlivet. 

Det visar sig att kommuner har tolkat de nya reglerna för båtklubbens avfallsplan 

olika, Stellan kommer att sammanställa olika frågor för att bilda sig själv 

övergripande uppfattning. 

 

§13 Rapporter och Övrigt 

- Bosse 

Båtmässan i Göteborg äger rum den 3:e till 11:e februari. 

Priset Årets Båtklubb delas ut 13:15 på lördag 3:e februari, LG, Stellan, Jonas 

hjälper att plocka fram inhämtad priser. 

- Leif-Göran 

Leif-Göran undrar om SBU’s inköps kommitté finns kvar, nej det gör den inte.  

- Krister 

Krister informerade att Sjösäkerhetskommittén skall börja arbeta med frågan om 

litiumbatterier. 

Krister efterlyser ett erbjudande från Polyropes på deras nya presenning inför 

hösten, Bosse undersöker. 

- Lasse 

Frågade om någon har mött motstånd då det är beslutat att införa personnummer 

för BAS 2025, ja det finns ett visst motstånd. 

 

§ 14 Kommande möten 

4 februari, Årsmöte samt konstituerande styrelsemöte 

14 februari 11.00-15.00 Plats Långedrag 

12 mars 11.00-15.00 Plats Långedrag 



 

§ 15 Mötets avslutning 

Ordföranden tackade alla för ett bra möte och förklarade mötet avslutat. 

 

Göteborg 2024-01-10 

 

   Jonas Turitz    Conny Olsson Bosse Wernludh 
 
     Jonas Turitz      Conny Olsson Bosse Wernlundh 

Ordförande Sekreterare Justerare
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